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FIFTY-ONE INTERNATIONAL 
District 102           België-Noord 

Club Nr 4   Leuven 
      Rekeningnummer: Bank BE30 2300 0567 3611 

 

Verslag van de Statutaire Vergadering 1009 van maandag 17.10.2022 

Lokaal    : De Jacht in Heverlee 

Voorzitter   : Lieven Vandermeersch 

Protocolchef  : Piet Schreurs 

Gastspreker  : Tom Feys 

Onderwerp  : De werking van de FPIM 
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1. Algemeenheden: 

 
1.1 Gegevens over de leden:  
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Naam SR M P E A D C H HBS U L 
Aerts Raymond   1 1                 
Arkens Oger   1 1                 
Coose John   1 1                 
de Beauffort Antoine   1 1                 
Dehaes Emiel   1 1         1       
Delaere Pierre   1 1                 
Francis Erwin   1 1                 
Geerts Filip   1   1               
Norré Jan   1 1                 
Peeters Bert 1         1           
Schreurs Piet   1 1                 
Soete Rik 1   1     1           
Tulkens Peter   1 1                 
VDMeersch Lieven   1 1                 
Van Oevelen Dirk   1 1                 
Van Poppel Ad   1   1               
Van Steen André   1 1                 
Verbruggen Alfons   1   1               

Francine Hous                       
Paula Elli                       

Gaby Pepermans                       
Janine Van Hooghten                       

 2 16 14 3 0 2 0 1 0 0 0 
 

1.2 Bijkomende gegevens over compensaties: - 

1.3 Bijkomende gegevens over ereaanwezigheden: Miel heeft op 9 oktober jl. het mosselfeest van 
FOC Hasselt bijgewoond, waarover dadelijk meer. 

1.4. Bijkomende gegevens over ereaanwezigheden buiten statistiek:  

1.5 Statistiek:  

 

Clubaanwezigheid: 
      P + C     

= 
      14 + 0     

= 88% 
  SR + M - D - U   2 + 16 - 2 - 0 

Totaal aanwezigheid: 
    P + C + H   

= 
    14 + 0 + 1   

= 94% 
  SR + M - D - U   2 + 16 - 2 - 0 
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1.6 Fanions: - 

1.7 Genodigden: 1 (gastspreker) 

1.8 Bezoekers: - 

1.9  Totaal aantal aanwezigen op de vergadering: 15 
 - Aantal leden = 13 
- Aantal seniorleden =  1 
- Aantal dames = - 
- Aantal genodigden =  - 
- Aantal bezoekers = - 
- Gastspreker = 1 

2. Samenvatting van de vergadering: 
 

De protocolchef opent de vergadering. Hij vermeldt de verontschuldigden en leest het onderstaande menu (Miel 
voorziet in de nodige toelichting bij de meer exotische benamingen): 

 

 
 
Daarna debiteert de protocolchef volgende haiku’s:  
 

“Zag hij een bloesem 
Naar zijn tak terugkeren ? 

Ach, ’t was een vlinder.” 

“De hele nacht lang 
zegt het geluid van water 

precies wat ik denk” 
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Onze voorzitter heet ons en in het bijzonder onze senior Rik welkom en stelt de spreker voor. Zij hebben een 
gemeenschappelijk verleden bij KBC Asset Management. Vervolgens toosten we op de Vriendschap, de Achting en 
de Verdraagzaamheid en eten wij ons voorgerecht. 
 
Daarna herneemt de protocolchef het voorstel, waarvan André bij vorige gelegenheden reeds kond heeft gedaan, 
om deel te nemen aan het evenement dat door Interservice Leuven wordt georganiseerd in het Craeywinkelhof te 
Lubbeek, waar prof. Patrick Willems zal komen spreken over de aanpak van de waterhuishouding in België. De 
protocolchef laat het inschrijvingsformulier nog eens rondgaan. 
 
André maakt ook nog eens vurig reclame voor de kunstbeurs die door de Soroptimisten aanstaande weekend wordt 
georganiseerd in het CERA-gebouw in de Muntstraat, hoek Boekhandelstraat te Leuven. 
 
André vertelt dan over de kunsttentoonstelling over albasten beeldsnijwerk (waar Vlaanderen ooit top in was), die 
in het Museum M wordt gehouden tot februari 2023. Een van de mooiste van de ongeveer 150 stukken is het 
retabel van Sint-Anna (voor de onwetenden: dat was de moeder van Maria). De leden betonen interesse in een 
bezoek aan die tentoonstelling. André doet het nodige voor de organisatie van een nocturne in februari 2023, 
waarmee wordt bedoeld een avondlijk bezoek met een gids, gevolgd door een diner in een lokaal restaurant. 
Vermoedelijk zal het de tweede donderdag van februari 2023 zijn. Terzijde: er zal ook een expositie over breiwerk 
te bewonderen zijn. Dat heeft niets te maken met albasten beeldsnijwerk, maar het is mooi meegenomen. 
 
Dan vertelt Miel over zijn wedervaren op het mosselfeest van de FOC Hasselt, georganiseerd in het lokale 
parochiecentrum. Prima gegeten, goede opkomst, moet ongetwijfeld redelijk wat geld hebben opgebracht. 
 
Volgt verder het kwartiertje van de voorzitter. Komen ter sprake: 
 
• Er komt schot in de organisatie van de gezamenlijke vergadering met FOC Aarschot. De maand april 2023 is ons 
bijgebleven. Wordt vervolgd; 
 
• Bezoeken andere clubs: de protocolchef laat een lijst rondgaan waarop gegadigden zich kunnen inschrijven per 
FOC club; 
 
• Oproep expansie: de statutaire vergadering  van 21 november aanstaande, waarop de procureur des Konings 
van het arrondissement Halle Vilvoorde Ine Van Wymeersch komt spreken, is ook een wervingsvergadering. 
Iedereen wordt verzocht zijn best te doen opdat potentiële nieuwe leden die vergadering zouden bijwonen. De 
dames worden uiteraard ook uitgenodigd.  

Een pienter lid vraagt in dit verband waarom onze dames enkel worden uitgenodigd op vergaderingen met 
vrouwelijke sprekers. Dat lijkt inderdaad geen optimaal criterium. Alleen, wat is dan wel een optimaal 
criterium in zoverre het niet aan ons is te oordelen wat onze dames geacht worden interessant te vinden? 
De dames steeds uitnodigen wordt ook niet als optimaal ervaren. Het comité zal zich daarover nog buigen; 
 

• Wervingstekst voor nieuw leden. Dit is work in progress. 
 
Dan wordt het woord verleend aan John als voorzitter van de commissie DAG. Hij vermeldt dat wij nog een cheque 
gaan overhandigen aan De Bakermat. Als sponsordoel van het komende jaar kan TEJO (psychologische hulp aan 
jongeren), aangebracht door Jan, in aanmerking worden genomen. Dit is indien deze organisatie haar steentje kan 
bijdragen bij de organisatie en ticketverkoop. Jan kijkt dat nog eens na. 
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Tenslotte maakt John zich zorgen over de haalbaarheid van toekomstige projecten, gelet op het slinkende aantal 
leden. Daarover moeten wij inderdaad nog eens grondig nadenken. Laten we beginnen in het comité. 
 
Na het hoofdgerecht kondigt de voorzitter onze spreker aan. Hoewel goede wijn uiteraard geen krans behoeft, 
vindt de voorzitter toch dat hij wat meer uitleg had mogen geven bij het indrukwekkende curriculum vitea van de 
spreker. Dat gebeurt dus hierna. 
 
De spreker is een meervoudig en internationaal gediplomeerd jurist (o.a. aan de KU Leuven, cum laude). Na 
aanvankelijke beroepsactiviteiten aan de universiteiten van Kaapstad en Stellenbosch is hij tewerkgesteld geweest 
bij KBC, waar hij is doorgegroeid tot Head of Private Clients bij KBC Asset Management. Vervolgens was hij 
kabinetsmedewerker van de minister van Financiën. Thans is hij Chief Investment Officer bij de PFIM (d.i. de 
Federale Participatie- en Investeringsmaatschappij; in het Frans: sfpi = Société Fédérale de Participations et 
d'Investissement). Hij is er lid van het Uitvoerend Comité, verantwoordelijk voor beleggingsstrategie en 
portefeuillebeheer. Hij houdt er toezicht op een team van beleggingsbeheerders die de beleggingsstrategie 
uitvoeren. Daarnaast is hij waarnemer in de raad van bestuur van Brussels Airport Company, voorzitter van de raad 
van bestuur van Blueberry, voorzitter van de raad van bestuur van Sabca, voorzitter van de raad van bestuur van 
Sabena Aerospace en lid van de raad van bestuur van Scale-ups.eu. 
 
De spreker geeft een zeer interessante en erg gewaardeerde uiteenzetting over de FPIM. Wij hebben genoteerd 
dat de FPIM is opgericht op 1 november 2006 door de fusie van de Federale Participatiemaatschappij en de Federale 
Investeringsmaatschappij. De federale overheid is de enige aandeelhouder van de FPIM. De FPIM voert het centraal 
beheer van de participaties van de federale overheid, werkt samen met de overheid aan specifieke projecten en 
voert een eigen investeringsbeleid in het belang van de Belgische economie. De FPIM is daarbij zowel een 
investeringsmaatschappij als een overheidsholding. Zij functioneert conform de normale marktwerking om geen 
verboden overheidssteun aan bedrijven te geven en haar portefeuille bedraagt thans meer dan 10 miljard euro (en 
groeiende). Dit alles wordt gerealiseerd met op dit moment slechts enkele tientallen personen. 
 
De slides van de uiteenzetting zijn bij uw dienaar beschikbaar voor wie ze wenst, op eenvoudig verzoek daartoe. 
Waarvoor nogmaals dank aan de spreker! 
 
Tussen dit alles hebben wij een drankje genuttigd ter ere van de verjaardag van Jan. Proficiat! 
 
De vergadering nadert haar einde, waarop onze protocolchef, naast de gebruikelijke mop, de volgende limerick 
(van Miel) te berde brengt: 

“Er was eens een vrouw uit Halen 
Die van de naakte bomen is gaan balen 

En de lange nachten 
Ze kan niet wachten  

Om met haar eigen naakte benen te pralen.” 
 

Volgende keer zien we mekaar op de Ladies Night van vrijdag 28 oktober 2022. De spreker is dan Raymond Kenis 
die ons zal onderhouden over 'Leuven historisch'. 
 
Erwin Francis. 
Uw secretaris. 
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Bijlage 1: spreuken van Miel 
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Bijlage 2: foto’s van Miel: 
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